

Book Online Before Departure Optional Tours / Front Seat on Bus

(8/20/2019 update)

Thank you for choosing **Peony Tours**. You have made a great choice for your vacation! To guarantee the best vacation experience you now have the opportunity to purchase optional tours in advance; and, reserve a preferred front-row seat for just a little extra cost.

Note: The Online Purchase Window opens 24/7, and closes 7 days prior to your departure.

- **Optional Tours:** If you want to enhance your itinerary with optional activities, why not purchase them in advance and enjoy the advantages. (**Note: Pre-sell service is not available for Tour PEN, PEC, PGA**)
 - **Special Exchange Rate:** Purchase in advance in US dollars to receive the special exchange rate offered by Peony Tours. On-site prices will be in British Pound for Tour PUI, and in EURO for other European tours.
 - **Hassle Free:** By booking in advance, it helps in planning your budget by limiting the amount of cash you have to bring on the tour, and it assures you'll get the choices you want.
- **Front Seat on Bus:** Like sitting in front? Want forward view? Love the easy access and convenience of up front seats? Might have motion-sickness? Why not spend less than \$10 a day to make your trip of extra comfort? We offer 10 front row seats on each bus for a fee of \$100 per seat (Exception: \$50 for PGA, PEC). The seats are on a first come, first served basis and subject to availability. For 2 passengers in the same booking, their selected seats must be connecting in the same row. All other travelers will be allocated by the tour director/manager on a rotation basis.

出發前上網預購自費活動、劃購巴士前排座位

為了讓團員們有更豐富、更多樣的旅遊體驗，以及更具彈性和更符合個人需求的旅遊內容，名人假期開放下列預購服務，網購窗口全時間開放，出發前 7 天截止，請多加利用。

- **自費活動：**我們在旅途中特地預留時間，推薦一些具當地特色的自費活動給團員，這些活動都需另外付費，團員可自行決定是否參加。網上預售自費活動，我們採用優惠的兌換率、接受信用卡及美金付費，並且免收手續費。優惠僅限於網上，上團後如要參加，一律按規定及定價（PUI 使用英磅，其他歐洲團使用歐元），當場向領隊導遊支付現金。（團號 PEN、PEC、PGA 目前恕不提供預售服務）
- **巴士前排座位：**喜歡坐在前排？怕暈車？要出入方便？要寬闊的視野？要固定的座位？沒問題！一天只要花不到\$10，就可以全程坐在您選定的前排座位，讓您寶貴的旅途更趁心如意！為了因應團員們個別的需求，避免搶位紛爭，每輛巴士將預售最前面十個座位，每個座位\$100 (Exception: \$50 for PGA, PEC)，您可事先上網選劃座位，先到先得，售完為止，兩人劃位必須同坐。劃購巴士座位僅限於網上，上團後其餘的團員不編列固定座位，一律依照領隊導遊安排，輪流調換座位。

網購窗口全時間開放，出發前 7 天截止

Online Purchase Window closes 7 days prior to departure

在網上訂團的旅客，請進入「旅客登錄」購買。

Online-Booking customers, please log in to your account at www.peonytours.com/zh/Account/Signin

透過代理旅行社訂團的旅客，請旅行社代理進入「代理商登錄」購買。

Customers booked through travel agent, agent may log in to www.peonytours.com/zh/Agent/Signin

BOOKING POLICY

- ❖ All optional tours and front seat purchase are subject to availability and change at any time.
- ❖ While our tour managers work their best to adhere to the original itinerary, Peony Tours reserves the right to limit and to cancel any optional tours / activities due to insufficient participants or unexpected local circumstances.
- ❖ All online payment is not refundable, exchangeable, nor transferable. Only if an optional tour is cancelled on-site by the tour manager, the amount of the specific optional tour you have paid online will be refunded to your credit card **AFTER THE TOUR.**